



MOFAIC/ECO/2022/28259

الرقم : MOFAIC/ECO/2022/28259

التاريخ : 2022/07/15

السادة / اتحاد الغرف التجارية والصناعة

الموضوع : كوريا/ المشاركة في معرض splash لدعم الشركات الناشئة

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،

تهديكم وزارة الخارجية والتعاون الدولي أطيب تحياتها، متمنين لكم دوام التوفيق والنجاح. وبالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يسرنا أن نرفق لكم الدعوة المقدمة من معرض Splash لدعم الشركات الناشئة والمقام بمدينة كوانغ جو بجمهورية كوريا خلال الفترة من 5-6 سبتمبر 2022، حيث تجتمع الشركات الناشئة والمستثمرين المحتملين والحكومات من جميع أنحاء العالم لتعزيز الابتكارات من خلال الاستفادة من التقنيات الناشئة والواعدة لتوسيع مجال الأعمال والدخول إلى الأسواق العالمية، كما يعتبر المعرض فرصة جيدة لمقابلة المستثمرين وشركاء الأعمال.

علماً بأنه يتم منح عدد 2 تذاكر مجانية للشركات المشاركة من كل دولة لحضور الفعالية. لمزيد من الاستفسارات الرجاء التواصل على العنوان التالي splashkorea@kdjcenter.or.kr والموقع الإلكتروني www.splashkorea.com.

للتفضل بالاستلام واتخاذ ما ترونه مناسباً لطفاً،،،

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير ،،،

امنه محمد السويدي

نائب مدير إدارة الشؤون الاقتصادية والتجارية

نسخة إلى :

- لا يوجد

المرفقات :

- Splash2022



30 Sangmunuro, Seo-gu
Gwangju, Republic of Korea
+82)62-611-2144

JUNE 1, 2022

Subject: Invitation for SPLASH 2022

Dear. Ambassador :

I am so delighted to invite you to a global startup networking event called Splash, taking place in Gwangju, the Republic of Korea on 5 -6 September 2022.

Splash provides various networking platforms where startups, investors, big techs, and governments from all around the world gather together to explore how to foster innovations by leveraging emerging technologies. Particularly, a number of innovative startups will grasp excellent opportunities to meet their potential investors and business partners.

We kindly encourage you to bring promising startups within your network to broaden their business field to the global market.

So here is what we offer,

For the startups, free tickets will be given to 2 startups representing each organization or the nation.

- First-come, first-served basis up to 20 startups by end of June and the ticket for the startup can be used for all people involved in that company.

With this ticket, startups are able to take part in the full range of activities during the two-day event.

And for someone who in charge of bringing startups will be provided air fare (round trip).

Please refer to attached files for more detailed information and feel free to contact if you have any further questions.

It would be such an honor to invite startups to SPLASH.

Looking forward to hearing from you soon

Yours faithfully,

Ahen Yoo, Manager

SPLASH KOREA Secretariat, Innovation Business Department,
Kimdaejung Convention Center
www.splashkorea.com/ splashkorea@kdjcenter.or.kr

Enclosures

date: 15/6/2022
ref: 411